
Beste leden van de raad, 

 

Ik ben Janny van Herk-Polderman de Jong. Ik woon en werk in Lekkerkerk. Ik ben lid 

van de NVWK en ben weidewachter in het gebied waar waarschijnlijk een brug en 

een weg moet komen. Ik heb al gemaild waarom ik tegen het Gebiedsbod ben, 

maar ik wil dit ook nog graag persoonlijk toelichten . 

De weilanden tussen Krimpen a/d Lek en Krimpen zijn  uniek  in het westelijk deel van 

de Krimpenerwaard. Ondanks de drukte is het een gebied met veel weidevogels. 

Een kwart van de weidevogels broedt in dit gebied. Door de rivierklei in dit gebied is 

het goed geschikt voor maïs. Het telen van maïs  heeft een grote aantrekkingskracht 

op kieviten en dit trekt weer andere weidevogels aan, zoals de grutto ,tureluur en 

scholekster . Samen ben je sterk.  

Ik nodig jullie graag uit om op een zaterdag in april ,mei of juni zelf te komen kijken 

naar de weidevogels. Er zijn nu al 18 nesten van de kieviten geregistreerd  . Want als 

de plannen doorgaan dan sta je straks in de file om de weidevogels nog in hun 

natuurlijke habitat te kunnen zien of je gaat lekker makkelijk via de brug naar de 

dierentuin om ze daar te bekijken. 

Het gebied is dus gunstig voor veel vogels ,maar ook voor de mens. We kunnen nu 

een prachtig rondje fietsen en wandelen en van heel dichtbij de vogels zien. Dit is 

ook vrij uniek in de Krimpenerwaard. Komt er een brug plus de daarbij behorende 

infrastructuur, dan heeft dit grote gevolgen voor het unieke getijdegebied De Zaag, 

de Surfplas , de weilanden en het omliggende groen. 

In uw plannen staat niet te lezen  waar de brug gaat komen en ook staat er niet 

goed te lezen waar de aanpassingen aan het wegennet gaan komen. 

Wel staat duidelijk in de studie te lezen dat de brug er is voor een goede 

doorstroming van het verkeer ,veiligheid  bij een dijkdoorbraak en het aantrekken 

van bewoners uit de stad om hier te gaan wonen. 

Het betekent dus een verstedelijking van het westelijk gebied . Krimpen aan den 

IJssel kan uitbreiden. De inwoners uit Rotterdam willen echt niet te ver gaan wonen in 

onze polder. Dus dat wordt gewoon lekker makkelijk dichtbij de brug. Zijn ze zo weer 

in de stad.  

Ik vind het ook triest dat  de burger fout  geïnformeerd  wordt over de brug .Er staat 

in jullie studie dat de  brug  zorgt voor onze veiligheid bij een dijkdoorbraak .Het is  

onnodige bangmakerij. We moeten juist niet die kant op .Het gebied ligt nog lager. 

Of gaan we met zijn allen  op de brug zitten bij een dijkdoorbraak? 

Doordat het westelijk deel verstedelijkt ,komt er een grotere druk op de andere 

groene gebieden. Recreatie en natuur zijn 2 verschillende dingen. Ik zie niet echt in 

de plannen natuur terug. Er  wordt amper nog over natuur gepraat. We worden “Het 

park van de Randstad” met diverse recreatieve voorzieningen, zoals beschreven in 

de studie Gebiedsbod Krimpenerwaard. 

En in de groene gebieden willen jullie dan ook nog  grote zonnevelden gaan 



neerzetten en  onder  de zonnevelden gelijk maar de wateropslag regelen. Twee 

vliegen in een klap. 

Leuk voor onze nationale vogel :de grutto! Is er eindelijk een peilverhoging en dan 

lukt het je nog niet om bij de regenwormen te komen. De weidevogels hebben hier 

straks niets meer te zoeken en als fietser en wandelaar is het natuurlijk heel gezellig 

fietsen of wandelen tussen de zonnevelden! 

Zonder een tweede oeverbinding kunnen wij ook. Denk aan een lightrail  langs de 

provinciale weg om een gemakkelijker doorstroming te realiseren. Pak de lange 

mastroute aan , zodat ook de files verminderen bij de Algerabrug. Denk aan snelle 

fietspaden voor de elektrische fietsen. Bedrijven kunnen hun werknemers stimuleren 

om met het ov of de (elektrische)fiets te komen. 

Maar maak een goed overwogen besluit. Nu gaat het veel te snel zonder goed met 

de inwoners gesproken te hebben. Jullie verkwanselen zo de natuur in een groot 

gebied van de Krimpenerwaard. De mens staat al steeds verder van de natuur af. 

Wij hebben  natuur nodig voor een goede gezondheid.  

Gelukkig voor de natuur komt er misschien nog wel een mazzeltje . De bermen staan 

straks in bloei. Zie punt 12 op de agenda. Dat is dan fijn voor alle weidevogels. Dan 

kunnen ze daar naar toe gaan om te nestelen en hun jongen groot brengen. 

Bermen hebben we toch straks in overvloed ! 

 

Met vriendelijke groet,  

Janny van Herk-Polderman de Jong 

Irenestraat 24 

Lekkerkerk 

 
 


